
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d.4.12.19. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Stine, Susan, Heidi, Svend-Erik, Kurt og Ninett 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 
 

 Aktivitetslisten: 
 

• Badeværelser 
Udbudsmaterialet er udsendt til 50 badeværelser.  

 
• Vaskeriet 

Udbudsmaterialet er udsendt, vi afventer priser snarest 

 
• Beplantning/fodhegn/p-stop 

P-stop er sat op. Ekstra hækplanter er plantet ved svævebanen. 
GB har eftertalt og mener der er plantet 4 stk. 

 
• Flisebelægning 

Vi er tilfredse med den nye belægning. Nogle steder ligger de lidt 
løst, vi har bedt driftskontoret om at lægge mere sand på fliserne. 

 
• Lys i gavl 

Vi har fået priser på opsætning af lamper. Vi er i dialog med 
driftskontoret om, hvor de skal opsættes.  

 
• Skraldespande 

Skraldespandene er forsinket fra leverandøren 

 
• Lagur anlæg 

GB er i dialog med Glostrup Forsyning om at flytte hovedvands 
stikket, og på at få belyst økonomien. Pt. afventer anlægget bliver 

sat op.  
 

• Tilstandsrapport døre/vinduer 
Arbejdet er sat i gang. 

 
 

  
 



• Punkter til Driftskontoret 

 
• P-stop 

Vi fik besked på, at det ville være egne gårdmænd, der ville 
opsætte p-stop. I stedet er det et eksternt firma, der har opsat 

det. Vi er i dialog med driftskontoret, da vi er uforstående overfor, 
at der er brugt eksternt firma trods anden besked fra driftsleder. 

 

• Beplantning  
Vi er ikke enige i, at der er plantet 5 planter ved svævebanen, som 

GB har skrevet. Der er kun opsat 4 planter. 
Vi har valgt hvilen bunddækkende beplantning, der skal være ved 

kirsebærtræet 
Afdeling 37 giver nogle planter væk af den type, som vi bruger.  

Vi kigger på de planter, og vender tilbage til driften om vi kan 
bruge dem.  

 
• Badeværelser 

Vi undrer os over, at det er 50 badeværelser, når det hele tiden 
har været 46 badeværelser. På SU referat står der ydermere det er 

53 badeværelser.  Vi har spurgt driftskontoret, hvorfor der er 
kommet flere badeværelser på listen. 

 

• Lagur anlæg 
På sidste bestyrelsesmøde fik vi fremvist billeder af vandet i 

skakten, men har ikke fået svar på, hvordan er vandet kommet ind 
i skakten, er det oppefra, grundvandet eller en utæthed. Vi 

afventer svar fra driftskontoret. 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Hvissingenet/YouSee 
Kurt og Heidi spørger, hvad der skal ske med de kanaler, som vi 

mister i forbindelse med Discovery og YouSee har en konflikt om, 
hvilke kanaler de skal have. Kurt tager kontakt til beboerservice og 

vender tilbage til os. 
 

• Nyt fra formanden 

 
 

• Orientering fra OB 
Stine fortalte kort om sidste møde hos organisationsbestyrelsen. 

 
• Vedtægtsændringer 

Der er vedtaget vedtægtsændringer på sidste ekstraordinære 
repræsentantskabsmøde, som betyder, at hele 

afdelingsbestyrelsen ikke længere har stemmeret. Det er nu 
besluttet, at det kun er 2 fra vores afdelingsbestyrelse, der har 

stemmeret. Den øvrige bestyrelse er velkommen på 
repræsentantskabsmødet, men har ikke stemmeret.  



Stine foreslår at vælge to faste delegeret til at deltage på 

repræsentantskabsmødet  
Vi bliver enige om, at det er formand og næstformand der deltager 

med stemmeret som udgangspunkt. Kurt vil gerne være afløser, 
hvis formand eller næstformand ikke kan deltage. Heidi er ikke 

enig, øvrige medlemmer synes, at det er en god ide at finde nogle 
faste deltagere. 

 

• Bestyrelsesmøde januar 
Vi holder ikke bestyrelsesmøde d. 1. januar. Det bliver rykket til d. 

8. januar 
 

• Økonomistatus 
 

• Budgetkontrol – ingen kommentarer 
 

• Su 
 

• Referat af møde d. 14. november 
Referatet blev læst op for bestyrelsesmedlemmerne 

 
• Evt. 

 

 
 

Bestyrelsen vil gerne ønske alle beboere i afdelingen 
 

 


